
3 آخرین اتفاقات ورزشی
زیر چاپ

شیخ سلمان: 

این می تواند بهترین 
جام ملت های تاریخ 

باشد
شیخ سلمان، رئیس کنفدراسیون 
به  که  کرد  کید  تأ سیا  آ ل  تبا فو
برگزارکنندگان محلی جام ملت ها 
اعتماد دارد که این مسابقات جشنی 
واقعی برای فوتبال قاره باشد و تأثیر 
ماندگاری برای بازیکنان، تیم ها و 

هواداران داشته باشد.
بن سلمان که همراه هیأت اجرایی 
با  سیا  آ ل  تبا فو ن  سیو را کنفد
برگزارکنندگان محلی جام ملت ها 
جلسه داشت، گفت: »همانطور 
که کمتر از شش ماه قبل در جام 
جهانی دیدیم، قطر یکی از مقاصد 
مهم ورزشی نه فقط در آسیا که 
در کل دنیا است و مطمئنیم که 
نمایشی تماشایی را تجربه می کنیم 
که همتراز توسعه مداوم جایگاه جام 
ملت های آسیا خواهد بود.« او اضافه 
کرد: »برای اولین بار در تاریخ، جواهر 
تاج فوتبال آسیا در ورزشگاه های 
جام جهانی برگزار خواهد شد و 
می دانیم که بازیکنان و تیم ها تشنه 
نشان دادن استعدادشان در بهترین 
ورزشگاه های دنیا هستند.« شیخ 
 سلمان گفت: »کنفدراسیون فوتبال 
آسیا روی جاه طلبی اش برای برگزاری 
مسابقاتی در سطح جهانی برای 
تیم ها، بازیکنان و داوران تأکید دارد 
و باید تشکرمان را از برگزارکنندگان 
محلی، فدراسیون فوتبال قطر 
و دولت قطر برای مشارکت در 
دیدگاه و مأموریت مان برای فوتبال 
آسیا ابراز کنیم.« رئیس بحرینی 
فوتبال آسیا اضافه کرد: »24 تیم 
شایسته تمجید برای رسیدن به 
این مرحله هستند و برای آنها پیش 
از قرعه کشی بهترین آرزوها را داریم. 
می دانیم که بازیکنان، تیم ها و 
هواداران پرشور بی صبرانه منتظر 
این رویداد هستند و کنفدراسیون 
فوتبال آسیا و برگزارکنندگان محلی 
می خواهند بهترین جام ملت های 

تاریخ را میزبانی کنند.«

بازگشت جایزه مرد 
سال آسیا به فوتبال

نشست هیأت اجرایی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا با حضور اینفانتینو رئیس 
فیفا، شیخ سلمان و ویندزور جان 
رئیس و دبیرکل کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، مهدی تاج رئیس فدراسیون 
 AFC فوتبال کشور و دیگر اعضای
دیروز برگزار شد. یکی از مهم ترین 
تصمیمات در این نشست برگزاری 
مجدد جوایز بهترین های سال فوتبال 
آسیا بعد از توقف 3 ساله به خاطر 
همه گیری ویروس کرونا در قاره کهن 
بود. اکرم عفیف در سال 2019 آخرین 
جایزه مرد سال آسیا را کسب کرد. 
این مراسم در سال های 2020، 2021 
و 2022 به دلیل همه گیری کرونا لغو 
شد. قرار است مراسم بعدی اهدای 
جوایز بهترین های سال 2023 در 
تاریخ 31 اکتبر)9 آبان( به میزبانی 

دوحه برگزار شود.
 
 

ممبینی: تیم امید 
در بازی های آسیایی 

شرکت می کند
هدایت ممبینی در پاسخ به این 
شایعه که فدراسیون فوتبال 
هد  ا نمی خـــــــــو
ر  د میـد  ا تیم 
ی  ی هـــــــــا ز با
هانگژو شرکت 
کند، گفت: »فدراسیون فوتبال 
دوست دارد پس از حدود ۵0 سال 
به المپیک پاریس صعود کنیم. 
طبیعی است فدراسیون تمایل دارد 
در بازی های آسیایی شرکت کنیم تا 
تمرین و آماده سازی مناسبی برای 
لمپیک داشته باشیم.  نتخابی ا ا
فراهم کردن بازی های تدارکاتی نیز 
سخت شده و تیم ها باید پیشنهاد 
بدهند تا شرایط این دیدارها فراهم 
شود. بازی های آسیایی محک جدی 
برای تیم امید است و فدراسیون 
فوتبال این ذهنیت را دارد بتوانیم در 

این مسابقات شرکت کنیم.«

 zخبر و مصاحبه

رافائل لیائو

تمدید با میلان

رافائــل لیائــو بــا میــان بر ســر تمدیــد قــراردادش بــه توافق کامل رســیده. 
در قــرارداد جدیــد او در هــر فصــل 7 میلیــون یــورو دســتمزد می گیــرد و 2 
میلیــون یــورو هــم پــاداش او خواهــد بــود. در قــرارداد فعلی بند آزادســازی 
او 150 میلیــون یــورو اســت امــا گاتزتــا اعــام کرد ایــن بند به مراتب بیشــتر 
خواهــد بــود. ایــن خبــر آب پاکــی را روی دســت دو باشــگاه چلســی و رئــال 

مادریــد خواهــد ریخت.

ژوزه مورینیو:

ضدحملات لورکوزن خطرناک است

ژوزه مورینیو، ســرمربی رم در آســتانه بازی امشــب تیمش مقابل رم گفت: 
»ضدحمــات آنهــا در بیــن بهترین هــای اروپــا اســت. از ایــن لحــاظ خیلــی 
خطرنــاک هســتند. دفــاع می کننــد، منتظــر می ماننــد تــا حریــف تــوپ را لو 
بدهد و آن وقت متوقف کردنشان سخت است. در حمله بازیکنان سریع 
زیــادی دارنــد.« مورینیــو اضافــه کــرد که دیبــالا و واینالدوم احتمــالا به این 

بــازی حســاس در نیمه نهایــی لیگ اروپا نمی رســند.

خوردی آلبا

یک فصل دیگر می ماند

شایعات زیادی وجود داشت که خوردی آلبا هم مثل سرخیو بوسکتس در 
پایان فصل از بارســا جدا شــود اما طبق ادعای مارکا، آلبا به اطاع مدیران 
باشــگاه رســانده که یک ســال باقیمانده از قراردادش را پشــت سر خواهد 
گذاشــت. آلمِانــی، مدیــر بخش فوتبال بارســا نیــز تأکید کرد که باشــگاه نه 
تمایلــی بــرای فــروش آلبا دارد و نه دســتمزد او کاهش پیــدا خواهد کرد. او 

در فصــل جاری بیشــتر ذخیره الخانــدرو بالده بوده.

برخی خبرنگاران در 
سمت خودشان با 

شرافت کار می کنند 
و نان حلال سر 

سفره شان می برند، 
مانند برخی بازیکنان 
که زحمت می کشند و 
حلال کار می کنند ولی 

برخی می خواهند به 
هر طریقی بازیکنی 

را بزنند که اصلاً 
برایم اهمیت ندارد. 
من می دانم، مربی 
تیم  ملی می داند، 

فدراسیون فوتبال 
می داند و خودتان 

دیدید که درباره 
حواشی نبودن در 

اردوی تیم ملی هیچ 
واکنشی نداشتم
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سردار آزمون، مهاجم بایر لورکوزن که 
امشب در نیمه نهایی لیگ اروپا بازی 
حساسی مقابل رم دارد، مصاحبه مفصلی 
با ایسنا داشته و درباره تیم ملی و شرایط 

باشگاهی اش صحبت کرده است.
 

اول می خواهیم درباره شرایط خودت 
صحبت کنی. در بایر  لورکوزن آلمان 

شرایطت چطور است؟
شرایطم خوب است و تیم ما خوب نتیجه 
می گیرد و در لیگ اروپا در مرحله خوبی 
هستیم. درباره اینکه بازی کنم هم در 
اختیار مربی است و ما هم تلاش می کنیم 
هر لحظه ای درون زمین هستیم بهترین 

عملکرد را داشته باشیم.
 شما با ژابی آلونسو کار می کنید که از 
چهره های نام آشنای دنیا است و در 
رئال مادرید بوده است. کار کردن با 

او چطور است؟
خیلی آدم خوب و بسیار باانگیزه ای است. 
می دانید که او در اول راه مربیگری و 
دوره حرفه ای خود است. او یک تیم )بایر 
لورکوزن( به این بزرگی را از بحران خارج 
کرد و در بین شش تیم اول )بوندس لیگا( 
هستیم. حضور او خیلی تأثیرگذار بود. به 
نظرم او در آینده از بهترین مربیان دنیا 

خواهد بود.
 شرایط خودتان در جدول 

بوندس لیگا چطور است؟ فاصله 
زیادی برای کسب سهمیه لیگ 

قهرمانان اروپا دارید اما می توانید 
سهمیه لیگ اروپا را بگیرید.

بله با لیگ قهرمانان فاصله داریم اما 
بازیکنان تلاش می کنند سهمیه لیگ اروپا 
را کسب کنیم. همه تلاش مان را می کنیم 

سال بعد در لیگ اروپا باشیم.
ابتدا به دوره اسکوچیچ برویم که تیم 

ملی به جام جهانی رفت و در نهایت 
او برکنار شد. کار کردن با اسکوچیچ 

چطور بود؟
درباره کار کردن با دراگان، همیشه داخل 
تیم ملی حاشیه بود ولی من همیشه سعی 
خودم را کردم بدون حاشیه تمرین کنم 
و بهترین بازی ها را انجام دهم و همین 
کار را هم کردم ولی من خاطره بدی از او 
ندارم. به او احترام می گذارم. امیدوارم که 
در کشور خودش که تیم زیر 21 سال را 

گرفته موفق باشد.
در مقدماتی جام جهانی اتفاقات 
حاشیه ای زیاد بود، مثل داستان 

»خوبان عالم«. الان که فاصله 
گرفتیم می توان بهتر صحبت کرد. 

طارمی و بیرانوند درباره »خوبان 
عالم« صحبت کردند.

من هم شنیده بودم ولی اصلاً اعتقادی 
ندارم.

آیا اتفاقی در اردو رخ می داد؟ چیز 
مشکوکی بود؟

من اصلاً، هر چه هم می گفتند از این 
گوشم می گرفتم و از گوش دیگر بیرون 
می انداختم. چون اعتقادی نداشتم. 
خوبان عالم همه ما را به رئال مادرید و 
بارسلونا بفرستد. من نوکر او هستم. ما 
خدا را داریم. او )خوبان عالم( که بنده او 
است. ما خودمان بنده خدا هستیم. من 
اصلاً به این چیزها اعتقاد ندارم. من به 

خود خدا اعتقاد دارم و بس.
 تیم ملی فوتبال ایران با هدایت 

اسکوچیچ به جام جهانی صعود کرد 
اما مهدی تاج او را برکنار و کی روش 

را به تیم  ملی برگرداند. نظر تو درباره 
این موضوع و تغییر سرمربی تیم  
ملی قبل از جام جهانی چیست؟

این تصمیم را فدراسیون می گیرد و بهتر 
است این سؤال را فدراسیون جواب 
دهد اما در تیم  ملی دو دستگی وجود 
نداشت. دو دستگی یعنی کاملاً مخالف 
هم باشیم اما ما اینگونه نبودیم و این 

خیلی مهم است.
جام جهانی در قطر برگزار شد و تیم  
ملی در نخستین بازی اش عملکرد 

خوبی مقابل انگلیس نداشت. 

خودت هم 15 دقیقه در برابر 
انگلیس به میدان رفتی. ایران در 

دو جام جهانی به همراه کی روش در 
آستانه صعود به مرحله یک هشتم 

نهایی بود اما صعود نکردیم. چه 
اتفاقی رخ داد که ۶ گل از انگلیس 

خوردیم و در نهایت صعود نکردیم؟
انگلیس قوی تر از ما است و در این موضوع 
شکی نیست. وقتی یک مربی در مدت 
کوتاهی می آید کار کردن سخت می شود. 
در دوره قبلی آقای کی روش فرصت داشت 
و کار کرده بود. قبول دارم که او بازیکنان 
را می شناسد اما فرصت کار نبود. در بازی 
با انگلیس تیم ملی شرایط بدی داشت و 
حاشیه های زیادی وجود داشت. در آن 
بازی باختیم چون حقیقتاً تمرکز کافی 
نداشتیم. درباره امریکا هم باید بگویم 
آنها هم تیم خیلی خوبی بودند. من فکر 
می کردم که به آنها نمی بازیم اما لیاقت 
این را داشتند که پیروز میدان باشند و به 
مرحله بعد صعود کنند. تمام سعی مان را 

انجام دادیم اما نشد.
 اتفاقات حاشیه ای در دیدار انگلیس 

وجود داشت. مثاً ترکیب تیم  ملی 
صبح بازی لو رفت و حتی شایعه شد 

که کارلوس کی روش به خاطر این 
موضوع قصد اخراج یکی از مدافعان 

تیم را داشت.
به نظر من لو رفتن ترکیب تیم  ملی آنقدرها هم 
مهم نبود. ترکیب تیم ملی نیم ساعت یا شاید 

یک ساعت قبل از بازی مشخص می شد.
 گفته می شد کی روش را به تیم  ملی 
برگرداندیم که در جام جهانی کمتر 

گل بخوریم اما ۶ گل از انگلیس 
خوردیم. دلیل باخت به انگلیس را 

چه می دانی؟
قبل از بازی فکرمان جای دیگری بود و 
اصلاً فکرمان فوتبال نبود. در همین حد 
می توانم بگویم. دوباره هم اگر آن اتفاق رخ 

بدهد شاید ۶ گل و حتی بیشتر بخوریم.
 چه شد که در بازی با ولز به جام 

برگشتیم و آن بازی را بردیم؟
تمرکزمان بیشتر شد و برای برد به میدان 

رفتیم. ولز هم تیمی نبود که ما را آزار 
بدهد. بعد از باخت به انگلیس وقتی 
آنطور شکست می خورید به بازیکن هم 
برمی خورد. اما در کل انگلیس تیم قدری 

بود و بازی کردن مقابل آنها سخت بود.
 در نخستین اردوی تیم  ملی با 

قلعه نویی حواشی زیادی به خاطر 
غیبت تو به وجود آمد. در مورد این 

مسائل هم صحبت کن.
اینکه یک مربی ایرانی به عنوان سرمربی 
ایران انتخاب می شود، اتفاق خوبی است. 
من به عنوان یک ایرانی افتخار می کنم 
که مربی تیم  ملی ایرانی باشد. اما در 
مورد خودم باید بگویم همه چیز را از قبل 
هماهنگ کرده بودم و مشکلی وجود 
نداشت ولی وقتی بخواهند حاشیه ای 

بسازند، می سازند.
در این میان یکی از روزنامه ها خبری 

منتشر کرد مبنی بر اینکه تو برای 
حضور در اردوی تیم  ملی درخواست 

اتاق خصوصی کرده ای.
برخی خبرنگاران در سمت خودشان 
با شرافت کار می کنند و نان حلال سر 
سفره شان می برند، مانند برخی بازیکنان 
که زحمت می کشند و حلال کار می کنند 
ولی برخی می خواهند به هر طریقی 
بازیکنی را بزنند که اصلاً برایم اهمیت 
ندارد. من می دانم، مربی تیم  ملی می داند، 
فدراسیون فوتبال می داند و خودتان 
دیدید که درباره این حواشی هیچ واکنشی 
نداشتم. خودم همیشه دوست داشتم 
هم  اتاقی داشته باشم. در لورکوزن و 
حتی اردوهای تیم  ملی همیشه به همه  
بازیکنان اتاق تک نفره می دادند اما من 
شخصاً همیشه در اتاق این و آن بودم. این 
مسائل واقعاً بچگانه است که من بگویم 

اتاق تک نفره می خواهم.
بعد از اینکه گفته شد به خاطر 

مسائل شخصی به اردوی تیم  ملی 
نیامده ای، تصاویر حضورت در 

تمرین والیبال و همینطور هنگام 
اسب سواری دیده شد. این تصاویر 

حاشیه های زیادی ایجاد کرد.

من همه چیز را هماهنگ کرده بودم و برای 
آن مدرک دارم. چون در اختیار باشگاه 
بودم باید همه تمریناتم را با باشگاه 
هماهنگ می کردم، از این رو از آقای ژابی 
آلونسو اجازه گرفتم که والیبال بازی کنم 
چون اگر مصدوم می شدم، مشکلی 
پیش می آمد و به همین خاطر باید از قبل 
هماهنگ می کردم. من GPS داشتم و 
تمریناتم تحت کنترل باشگاه بود. چون 
در اردوی تیم  ملی نبودم تحت مدیریت 
باشگاهم بودم و کار غیرقانونی انجام 
ندادم. خودم می دانستم چه کار می کنم. 
درباره اسب سواری هم من باشگاه دارم و 
مدیر آنجا هستم و باید می رفتم. من عاشق 
حیوانات هستم. چرا این موضوع حاشیه 
شد؟ چون قبل از مصاحبه ها این تصاویر 
منتشر شد و به خاطر همین این حواشی 
به وجود آمد. اصلاً دوست نداشتم برای 

تیم  ملی حاشیه ایجاد شود.
سال هاست به فینال جام ملت های 

آسیا نرسیده ایم. آیا این بار می توانیم 
با امیر قلعه نویی رویای رسیدن به 

فینال را داشته باشیم؟
در فوتبال همیشه رویاهایی در مغز 
بازیکنان وجود دارد که بهترین نتیجه را 
بگیرند، مثلاً قهرمانی یا صعود به دور بعد 
در جام جهانی. فوتبال است و می توانیم 

به حق مان برسیم. گاهی در فوتبال 
اتفاق می افتد که شما بهترین تیم 

را می برید. مثلاً ما برابر پرتغال به 
تساوی یک بر یک رسیدیم 

در حالی که آنها خیلی 
بودند.  ز ما  ا بهتر 

مهم این است که 
ل  تبا فو ر  د

یک تیم 
 ، شید با

پشت هم 
زیکنان درجه باشید و کار کنید.  ما با

یکی در آسیا داریم و می توانیم قهرمان 
شویم ولی واقعاً سخت است. باید برای 
این موضوع برنامه ریزی کنیم و امیدوارم 

این اتفاق امسال رخ دهد.

 zسؤال و جواب

لو رفتن ترکیب تیم ملی آنقدرها هم مهم نبود

آزمون: مقابل انگلیس تمرکز نداشتیم


